
Ewa Hupalo
Rada Miasta Wfoclawek

Wloclawek, dnia 24.09.2024r.

Pan

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

Zwracam siq w imieniu mieszkaric6w Miasta Wloclawka z proSbq o rozwaienie mo2liwoSci

postawienia wiaty pnystankowej na pzystanku autobusowym,,Kolanowszczyzna 01".

Obecnie przystanek ten nie jest wyposaiony w 2adne zadaszenie, co stanowi du2y

problem dla mieszkar{c6w szczeg6lnie w okresie jesienno-zimowym, gdy warunki

atmosferyczne sQ niekonystne.

z nowfia:nrem

EwaJunato


